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PROTOKÓŁ NR 5/2007 
POSIEDZENIA KOMISJI OCHRONY CYWILNEJ,  

ZAGROŻEŃ NADZWYCZAJNYCH I ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ  
z dnia 28.05.2007 r. 

 
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00 i trwało do 16.15. W posiedzeniu udział wzięło  
5 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1) a także Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler. 
Posiedzenie otworzyła, stwierdziła quorum i obrady poprowadziła Przewodnicząca Komisji 
Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych i Administracji Zespolonej Gabriela Kotowicz. 
Głównym punktem posiedzenia było zajęcie stanowiska przez radnych w sprawie projektów 
uchwał na VIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Porządek obrad 5 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty (porządek obrad – zał. nr 2). 
 
Protokół nr 4 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty. 
 
Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
i wykonanie uchwał Rady Powiatu w Gryfinie (druk nr 1/VIII). 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, czego dotyczyło umorzenie zadłużenia 
za rok 2006-2007 SPZOZ Szpital Powiatowy w Gryfinie. 
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski powiedział, że Zarząd Powiatu postanowił 
umorzyć w całości należności za media w wysokości 9 499,10 zł na wniosek p.o. Dyrektora 
SPZOZ Szpitala Powiatowego w Gryfinie. 
 
Na posiedzenie przyszedł Radny Bronisław Krzyżanowski. 
 

Komisji przyjęła sprawozdanie. 
 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego konsolidacyjnego (druk nr 2/VIII). 

 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, o warunki zaciągania kredytu. 
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski wyjaśnił, że projekt uchwały zakłada 
zaciągnięcie kredytu długoterminowego konsolidacyjnego, jako alternatywy do pożyczki  
z budżetu państwa na okres kredytowania do 30 lat.  
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler omówił przeznaczenie kredytu i wyjaśnił, że w/w kredyt 
stanowi alternatywę do pozyskania pożyczki z budżetu państwa, a zaciągnięty zostanie  
po wyłonieniu oferenta w drodze przetargu.  
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski dodał, że jeżeli zostaną zrealizowane plany 
sprzedaży nieruchomości to być może nie będzie powodu do zaciągania kredytu w tym roku. 
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Radny Bronisław Krzyżanowski stwierdził, że suma pozycji wymienionych w paragrafie 1, 
które stanowią kwotę do spłaty jest zdecydowanie wyższa od planowanej do zaciągnięcia kwoty 
kredytu. 
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler wyjaśnił, że w projekcie uchwały nie jest zapisane,  
że zaciągany kredyt jest na pokrycie wszystkich zobowiązań, a istnieją jeszcze plany sprzedaży 
nieruchomości powiatu.  
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz stwierdziła, że należałoby się zastanowić czy nie 
lepiej wstrzymać się z wzięciem kredytu konsolidacyjnego i poczekać na informację  
o możliwościach zaciągnięcia pożyczki z budżetu państwa, która z pewnością jest 
korzystniejsza od propozycji banku.  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 

na rok 2007 (druk nr 3/VIII).  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu Gryfińskiego 

na rok 2007 (druk nr 4/VIII).  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr III/33/2006 Rady 

Powiatu w Gryfinie z dnia 29 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Gryfińskiego na 2007 r. (druk nr 5/VIII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian planu przychodów  

i wydatków oraz zmian w zestawieniu przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gryfinie na 2007 r. (druk nr 6/VIII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie pozbawienia ulicy Plac Wolności w 

Mieszkowicach kategorii drogi powiatowej (druk nr 7/VIII).  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchylenia uchwały  

Nr IX/98/2003 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 27 sierpnia 2003 r. (druk nr 8/VIII).  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia Programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadgimnazjalnych Powiatu Gryfińskiego (druk nr 
9/VIII).  
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Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał o termin składania podań o przyznanie stypendium. 
 
Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler odpowiedział, że stypendium za wybitne wyniki w nauce 
przyznawane są dwa razy w roku kalendarzowym, po zakończeniu semestru, za który 
dokonywana jest klasyfikacja. Wniosek mogą złożyć dyrektor szkoły, wychowawca ucznia, 
rodzic lub opiekun w terminie: do 15 marca za I semestr i do 15 września - za II semestr. 
Natomiast stypendium za wybitne osiągnięcia w nauce przyznawane jest raz do roku, wniosek 
należy złożyć do 15 września - za rok szkolny. 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz stwierdziła, że nie można rozpocząć nagradzania 
uczniów za miniony semestr ze względu na to, że nie były uczniom znane zasady przyznawania 
tych stypendium. Powyższy Regulamin po zatwierdzeniu przez Radę Powiatu powinien 
obowiązywać dopiero od 1 września 2007 r. 
 
 Wicestarosta Gryfiński Jerzy Miler odpowiedział, że stypendia są za osiągnięcia w nauce,  
uczniowie uczą się niezależnie od terminu podjęcia w/w uchwały. W tym roku uda się objąć 
stypendiami uczniów za wyniki w II semestrze.  
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski dodał, że stypendia mają na celu wspieranie 
uzdolnionej młodzieży. Uczniowie uczą się dla siebie, a nie dla osiągnięcia stypendium. 
  
Radny Bronisław Krzyżanowski zapytał, gdzie będą dostępne druki. 
 
Radny Ryszard Laska powiedział, że informacja na temat gdzie dostępne będą druki 
wniosków znajduje się w załączonym regulaminie, m.in. dostępne będą w sekretariacie szkoły. 
 
Radny Bronisław Krzyżanowski powiedział, że obecni maturzyści po opuszczeniu szkoły 
powinni dostać stypendium za osiągnięcia w ostatnim roku szkolnym. 
 
Członek Zarządu Powiatu Marek Hipsz dodał, że dyrektor szkoły powinien zadbać o tych 
uczniów, którzy już opuszczą szkołę.  
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz stwierdziła, że w/w Regulamin powinien 
obowiązywać od 1 września 2007 roku.  
 
Członek Zarządu Powiatu Maciej Racinowski dodał, że środki na stypendia na ten rok  
są zabezpieczone w budżecie i na ewentualny wniosek Komisji mogą zostać wstrzymane.  
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały. 
 
9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Szpital 
Powiatowy w Gryfinie (druk nr 10/VIII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Zakład 
Psychiatryczny Pielęgnacyjno-Opiekuńczy w Nowym Czarnowie (druk nr 11/VIII).  
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Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, czego dotyczyły zmiany i czy w 
poprzednim regulaminie był paragraf 12 dotyczący analizy przez Radę skarg i wniosków osób 
korzystających ze świadczeń Zakładu. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej Zakład 
Pielęgnacyjno-Opiekuńczy i Opiekuńczo-Leczniczy w Gryfinie (druk nr 12/VIII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia powiatowego programu 

pomocy społecznej pn. „Kierunki zmian w Powiecie Gryfińskim w zakresie tworzenia 
lokalnego systemu opieki nad dzieckiem i rodziną na lata 2007-2010” (druk nr 13/VIII).  

 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz powiedziała, że Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w Gryfinie powinno wyjść z inicjatywą i swoim programem do mieszkańców  
z południa powiatu. 
 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie Marianna Kołodziejska-
Nowicka odpowiedziała, że w Chojnie istnieje punkt PCPR, który obsługuje mieszkańców  
z rejonu południa powiatu. Dyrektor dodała, że od października ruszy Program dla rodzin 
zastępczych i powstanie ośrodek w Chojnie i Gryfinie oraz rozpoczną się wizyty specjalistów  
w rodzinach zastępczych. Istnieją także wyjazdowe Zespoły Orzekające w Chojnie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 
13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie za 2006 rok (druk nr 
14/VIII).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

 
14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia rezygnacji Rafała Muchy  

z funkcji członka Komisji Gospodarki (druk nr 15/VIII).  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 
 

 
Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
- brak 
 
Posiedzenie zakończono. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 
 Przewodnicząca Komisji  
 
 Gabriela Kotowicz 


